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Chciałbym poprzeć starania  [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.  5 ust. 2

ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta

Krakowa  ds.  Ochrony  Informacji  Niejawnych] o  przyznanie  gminnego  lokalu  mieszkalnego  w trybie

paragrafu 11 ust. 2 uchwały Nr XXVTII/239/03 RMK.

Zdaję sobie sprawę, Ŝe Pan Prezydent juŜ rozpatrywał tę sprawę i analizował wnioski

Pani Anny. M. in. kierowana przeze mnie w poprzedniej kadencji Komisja Mieszkalnictwa

RMK wnioskowała o to. JednakŜe w świetle wyjaśnień złoŜonych mi przez Panią Annę,

proszę o ponowne przeanalizowanie kwestii związanych z całą historią dotyczącą m.in. próby

wykupienia lokalu obecnie zamieszkiwanego przez [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5

ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds.

Ochrony Informacji Niejawnych] przy ul. Św. Gertrudy [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy

z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony

Informacji Niejawnych].  Wiem, Ŝe w świetle obowiązującej wtedy uchwały RMK istniała moŜliwość

sprzedaŜy tego lokalu na rzecz najemcy.

Proszę o odpowiedź, czy nie popełniono wtedy błędu i czy [wyłączenie jawności w zakresie

danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył

Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji  Niejawnych] moŜe czynić jeszcze jakieś

starania o gminny lokal mieszkalny.
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